



Package Contents

ProductDiagram

Wearing Diagram

● 包装内物品

TWS立体声降噪耳机:	x2
混合硅胶耳塞:	S/M/L/ 每种尺寸各1对
便携式充电盒:	×1
USB—Type-c充电线:	×1
说明书:	×1



1.使用TYPEC线给充电盒充电。 2.充电盒上有"L"标记的为左耳,"R"标记的为右耳。 ● 产品示意图



● 佩戴示意图



ProductSpecifications/Parameter

Bluetoothversion: Bluetooth5,0+EDR

Wireless stereo noise canceling earbuds

Battery: 3.7Vbuilt-inlithiumionbattery 45mA/hh
Batterymodel: 501012
Usagetime of turning on ANC: 7hours
Use time of playing music alone 5.5hours
Usagetimeof turning on musicand A.5hours
Earbhonecharding time: 1.5hours



右耳佩戴示意图

● 与手机配对 耳机开机后自动进入配对状态; 设置----蓝牙----搜索设备----找到:J513A ----点击并完成配对;

● 手机与耳机断开连接

● 开启或关闭降噪

● 关机和休眠

● 功能定义

设置----蓝牙----找到已连接的设备: J513 A----取消保存或忽略该设备;

人们的研究中心。 2.将耳机放入便携式充电盒,关闭盒盖,耳机自动关机; b.右耳开机后10分钟内没有连接到设备,将自动关机; c.左耳开机后10分钟内没有连接到耳机,自动关机; d.耳机无法通过按键关机。

● 便携式充电盒电量服务

三颗蓝色LED灯同时亮表示100%电量; e.低电量指示:开盖蓝灯闪烁代表电量低。

● 关于BLUETOOTH通讯

● 关于给本机充电

• What is no is ereduction?

• In order to maximize the effect of noise reduction

This Earbuds is not working properly

Selectearplugs
Replace the earbuds, with reduced ambient sound for both the left and right headphones.
Wearing headphones
Turn the headphones to make the earbuds deep into the ear

1. Due to improper operation or long-term shielding of the earbuds signal, there is no sound in a certain earbuds. Please try to pause the music for 5 seconds, then play back to normal, If you can not play after the trial loperation, please put the head set into the charging box at the same time and then remove the headset.

2. If the fault is caused by unknown reasons, please put the earbuds into the storage box and take out the eabuds again.

3. If you replace a single productor misuse, resulting in the loss of "stereo pairing" between the main and sub-aarbud, please put the ear into the storage box and then remove the earbuds.

4. There is one or two headphones on the call and no sound at the same time, after waiting 30 seconds cannot be recovered, please put the headset into the charging box for e-remove the headset can be restored.

Aboutcharging

右耳 播放/暂停 点击一次 接听/挂断电话 点击一次 拒接电话 长按3秒

下一曲 点击二次 点击二次 上一曲 点击三次 点击三次 按右耳Siri / 按左耳降噪 长按2秒 长按2秒 出厂设置 打开充电盒盖子,用充电缆连续触发3次充电接口

· (此操作只针对耳机对手机连接下作用。耳机连接其他视听设备可能不具备此操作

a. 充电中:中间3颗蓝灯在跑马闪烁; b.荒海电:中间连着的对键蓝灯线灭 c.右互相风处,充电仓充电左右互相放入充电仓充电会有对应的红色指示灯会亮;10秒后熄灭; d.电量指示打开耳塞充电盒,中间一颗蓝色LED灯亮代表33.3%电量,二颗蓝色LED灯亮代表66.6%电量,

蓝牙版本:	Bluetooth5.0+EDR
输出:	Bluetooth规格功率等级1
支持协议:	A2DP/AVRCP/ HFP
降噪模式:	双麦克风采样降噪
喇叭频率范围:	20HZ-20KHZ
最大通讯范围:	10米

●无线立体声降噪耳机

电池容量:	3.7V内置锂离子电池 45mA/h
电池型号:	501012
单独开启降噪使用时间:	7小时
音乐单独使用时间:	5.5小时
同时开启音乐和降噪使用时间:	4.5小时
耳机充电时间:	1.5小时
工作温度:	-10 °C - 40 °C
额定功率:	0.05W
重量:	5g X 2
耳机尺寸:	37.8*20.3*21.6mm

电池型号:	902025
充电时间:	2.2小时
充电盒可给耳机充电:	2.5次
耳机配合充电盒使用时间:	19小时
充电盒尺寸:	76*38.1*30.1mm
电源输入要求:	5V 1A

● Power off and stand by

a. Put the earphone into the portable charging box, close the cover, the earphone will automatically power off.

b. If the right ear is not connected to the device within 10 minutes after being turned on,

it will automatically turn off;

c. If the left ear is not connected within 10 minutes after opening, it will automatically turn off:

d. The headset cannot be turned off by pressing the button.

Function definition

Disconnected earphone

Seting----Bluetooth----Findthed

Turn on or turn off ANC

	Leftear/mainearbuds	Rightear/sub-earbuds
Play/Pause	1*Touch	1*Touch
Answer/holddecline	1*Touch	1*Touch
Rejectacall	Press3seconds	Press3seconds
Nextsong	2*Touch	2*Touch
Previoussong	3*Touch	3*Touch
Right ear/Siri Left ear/ ANCON/OFF	Press2seconds	Press2seconds
Factory Reset	Open the earbuds charging box and use the charging cable to trigger the interface 3 times	

| EarbudsSize: | 1.5hours | 1.5ho Portable charging box power service

Battery:	3.7 V built-in lithium ion battery 400 mA/h
Batterymodel:	902025
Charging time:	2.2hours
The storage box can charge the ear buds:	2.5times
Earbudswithchargingboxusagetime:	19hours
Storageboxsize:	76*38.1*30.1mm
Powerinputrequirements:	5V 1A



Starting up
 a: Open the Bluetooth earbuds charging box and turn on the Bluetooth earbuds;
 b: The earplugs a utomatically enter the team mode. (Note: It will automatically shut down after 10 minutes without pairing with the phone);

e. Low battery indication: The flashing blue light indicates that the battery is low.

• About BLUETOOTH Communication

a. Bluetooth wireless technology has an operating range of less than 10m,
Depending on obstacles (human body/metal/wall, etc.) or electromagnetic environment,
the maximum communication range may vary.

b. Bluetooth communication may change under the following conditions

1. There is someone between this searbuds and the Bluetooth device
Bringing a Bluetooth device closer to the earbuds may improve this situation.

2. There are obstacles such as metal or wall between this earbuds and the Bluetooth device.

3. There are obstacles such as metal or wall between this earbuds and the Bluetooth device,
the sound played on this earbuds on the searbuds and the Bluetooth device,
between the control of the searbuds on the bluetooth device,
the sound played on this earbuds on the searbuds and the bluetooth device,
between the control of the searbuds on t

● POrtable Conarging box powers service
a, Charging: the 3 blue indicator lights in the middle flash;
b. Fully charged: The 3 blue indicator lights connected in the middle are off;
c. Put the left and right earphones into the charging compartment to charge;
When the left and right headphones are put into the charging chamber to charge,
the red light will turn on; Then, turn off after 10 seconds.
d. Power indication: Open the cover of the portable charging box, The one LED
light represents 33% power, Two LED lights represent 66% power, and three LED
lights in the middle indicate 100% power;
e. Low battery indication: The flashing blue light indicates that the battery is low.

A board Bull LET COUNTED commencing in the second content of th

a: Take out the charging box and open the lid:
b:Put the earplugs back into the charging box;
C Do not close the lid of the charging box;
d: Use the charging cable to trigger the charging box interface 3 times without interruption; ● Warranty description

The following are only applicable to users in mainland China.

TWS stereo ANC earbuds products are strictly based on the
"Consumer Protection Law of the People's Republic of China",
"Product Quality Law of the People's Republic of China" implements three-package
"Product Quality Law of the People's Republic of China" implements three-package

"In the People's Republic of China" implements three-package

"In the People of the People's Republic of China" implements three-package

List date of the People's Republic of China" implements three-package

"In the People of the People of the People's Republic of China" implements three-package

"In the People of the People of Republic of China" implements three-package

"In the People of the Peop

● 何为降噪?

1973年本。 修陶电路通过内置差克风实际感应外部噪音,并向本机发送相等且相反的消除信号。 修陶收集在非常安静的环境下可能不明显,或可能会听到一些噪音。 视照截本机的方式而定,除喻效果可能有所不同,或可能发出啪喘声(振鸣), 在此情况下请取下本机。然后重新假戴。

● 为尽可能发挥降噪功能效果 选择耳塞: 更换为左右耳机环境声都能降低的耳塞。 佩戴耳机: 转动耳机,使耳塞充分深入耳内

● 如果本机工作不正常

■ 如果本机工作不正常
1. 因操作不进或者长时间屏蔽耳机色号,导致某个耳机没有声音,请尝试断停音乐5秒,再播放即可恢复正常,如果做出标作50环冷晶能成,请将耳和同时放入充电盘都取出耳机。
2. 不明愿因遗成的故障。请将耳和放入收纳盘后重新取出耳机。
3. 如果是除律个产品或者误操作,导致主周耳机之间失去 立体声配对",请将耳放入收纳盘后重新取出耳机即可;
4. 在通话可比较上 一段调为只耳机同时没有声音,在等待30秒后仍不能恢复,请将耳机放入充电盘重新取出耳机即可恢复。
5. **被覆出广设置**维卜罗顿丘下。
2. 拿出货电复,并打开盖子;
5. 把耳机放回方电盘中;
C. 不要关闭充电盘盖;
d. 用充电线连续鞍发3次充电接口;

● 保修说明

● 非保修条例

● 警告 口 1危险,切勿拆开机壳。只能请专业人员维修。切勿将本设备安装在狭窄的空间内,如书柜或壁橱。

Non-warranty regulations

Thank you for choosing our products, In order to guarantee your rights and it please read the following carefully after purchasing the machine:
(The following conditions are for free maintenance, the company can provide paid services, please pay attention)

1, Product failure or damage a caused by failure to use/maintain/storage in accordance with the instructions for use;

3, The warranty period has been exceeded:
4. Unauthorized modification of its own fixed setup documents or disassemble maintenance, misuse, collision, negligence, abuse, liquid injection, accident, alteration;
5, Accidental factors or personal actions lead to product damage, such as input of unacceptable voltage, high temperature, mechanical damage, severe oxidation or rust of the product, etc.;
6, Failure and damage caused by resistance such as earthquake/flood/fire.

Warning

To reduce the risk of electric shock, please do not disassemble. Do not place the device in a confined space, such as a bookcase or closet Do not overheat the battery (installed battery pack or battery), such as prolonged exposure to sunlight, fire or similar conditions.

• FCCSTATEMENT:

This device complies with Part 15 of the FCC Rules. Operation is subject to the following two conditions:

(1) This device may not cause harmful interference, and

(2) This device must accept any interference received, including interference that may cause undesired operation.

Warning: Changes or modifications not expressly approved by the party responsible for compliance could void the user's authority to operate the equipment.